



FORK LIGHT 5W



SAE 5W

Fully synthetic oil developed for inverted and conventional telescopic forks of street and off-road motorcycles.

Makes the suspensions supple. For a heavier suspension, please choose KENNOL FORK MEDIUM.

Lubrifiant 100% synthèse destiné aux fourches télescopiques inversées ou classiques de motos routières ou tout-terrain.

Pour une suspension souple. Pour une suspension plus dure, optez pour KENNOL FORK MEDIUM.

FORK MEDIUM 10W



SAE 10W

Fully synthetic oil developed for inverted and conventional telescopic forks of street and off-road motorcycles.

For a heavier suspension, please choose KENNOL FORK HEAVY. For a suppler suspension, please choose KENNOL FORK LIGHT.

Lubrifiant 100% synthèse destiné aux fourches télescopiques inversées ou classiques de motos routières ou tout-terrain.

Pour une suspension plus dure, optez pour KENNOL FORK HEAVY. Pour une suspension plus souple, optez pour KENNOL FORK LIGHT.

FORK HEAVY 15W20



SAE 15W20

Fully synthetic oil developed for inverted and conventional telescopic forks of street and off-road motorcycles.

Makes the suspensions heavier. For a suppler suspension, please choose KENNOL FORK MEDIUM.

Lubrifiant 100% synthèse destiné aux fourches télescopiques inversées ou classiques de motos routières ou tout-terrain.

Pour une suspension souple. Pour une suspension plus souple, optez pour KENNOL FORK MEDIUM.

KENNOL YOUR TRUSTWORTHY PARTNER

For several years now, the range KENNOL has been in the forefront in the lubricants world designing products always more innovative and answering the latest manufacturer's standards.

Our lubricants for motorbikes answer each type of motorization: motorbikes or 2-stroke scooters, road bikes or off-road motorcycles, endure, trial,... with all the specificities that implies: torque and power at low RPM, constant lubrication at high temperatures and high rotation speed...

Our products are elaborated according to very specific requirements with a technical team composed of chemical engineers: maintain the properties when used, energy saving and reduction of oil consumption, minimum of clogging and pistons wear, exhaust gas reductions, maximum lubrication in severe conditions of use.

We guarantee you outstanding quality and optimum safety.

Our will is to become a trustworthy and reference partner for you.

KENNOL VOTRE PARTENAIRE DE CONFIANCE

Depuis plusieurs années, la gamme KENNOL occupe une place de tout premier ordre dans le monde des lubrifiants en concevant des produits toujours plus innovants et répondant aux dernières normes des constructeurs en vigueur.

Notre gamme de lubrifiants moto répond à chaque type de motorisation : moto ou scooter 2T, motos routières ou tout terrain, enduro, trial,... avec toutes les spécificités que cela implique : couple et puissance dès les plus bas régimes, lubrification constante à toutes températures et à hauts régimes de rotation...

Nos produits sont élaborés selon des critères très précis par notre équipe technique composée d'ingénieurs chimistes : maintien des propriétés à l'usage, économie de carburant et diminution de la consommation d'huile, minimum d'encrassement et d'usure des pistons, réductions des émissions de fumées, lubrification maximale en conditions sévères d'utilisation.

Nous vous garantissons une qualité irréprochable et une sécurité optimale.

Notre volonté : devenir votre partenaire de confiance et de référence.



P.P.O.

+33(0)2 41 75 26 79

44 rue de la Bienfaisance

+33(0)2 41 62 67 02

75008 - PARIS

info@kennol.com

FRANCE

www.kennol.com



BIKES RANGE

MOTOR, TRANSMISSION AND FORK OILS

GAMME 2 ROUES

HUILES MOTEUR, TRANSMISSION ET FOURCHE



MOTORACING 2T



API TC
ISO L - EGD
JASO FC/FD
PIAGGIO HEXAGON

Top level fully synthetic oil developed for 2-stroke engines motorcycles operating in racing environment or under extreme conditions (very high engine speed and heavy loads).
It's compatible with unleaded petrol.

Lubrifiant nouvelle génération 100% synthèse destiné aux moteurs 2 Temps de motos de compétition ou utilisées dans des conditions de performance et d'endurance extrêmes. Il est complètement compatible avec de l'essence sans plomb.

SCOOTER 2T



API TC
ISO L - EGD
JASO FC/FD

Synthetic based oil developed for 2-stroke engines motorcycles and scooters operating in high rotation systems. It can be used with separate or mixed lubricant system. For the dose refer to the manufacturers' recommendation.
It's compatible with unleaded petrol.

Lubrifiant semi-synthétique destiné aux moteurs 2 Temps des motos et scooters fonctionnant dans des plages de régimes élevés. Il peut être utilisé en mélange ou en graissage séparé. Pour le dosage, se référer aux recommandations du constructeur. Il est compatible avec une essence sans plomb.

MOTOGEAR 75W90



SAE 75W90
API GL5

Fully synthetic multigrade oil for motorcycle and scooter gearboxes with separate lubrication.

Lubrifiant multigrade 100% synthèse destiné aux boîtes de vitesses à graissage séparé des motos et scooters.

CHALLENGE 5W40 4T



SAE 5W40
API SL
JASO MA2

100% synthetic lubricant for street and off-road motorcycles, equipped with 4-stroke engines, with or without integrated gearboxes and wet or dry clutches.

Lubrifiant 100% synthèse, destiné aux motos routières, tout terrain, trails, enduro, équipées d'un moteur 4 Temps, avec boîte de vitesses intégrée ou non, et embrayage à bain d'huile ou à sec.

TROPHY 10W40 4T



SAE 10W40
API SL
JASO MA2

Semi-synthetic based oil developed for scooters and motorcycles, equipped with 4-stroke engines, with or without integrated gearboxes and wet or dry clutches.

Lubrifiant semi-synthétique destiné aux motos et scooters équipées d'un moteur 4 Temps, avec boîte de vitesses intégrée ou non, et embrayage à bain d'huile ou à sec.

MOTOTRANS 10W40



SAE 10W40

Semi-synthetic oil developed for gearboxes with or without separated wet clutches of 2-stroke motorcycles and scooters, karts, off-road vehicles and motorized bikes.

Lubrifiant semi-synthétique destiné aux boîtes de vitesses avec ou sans embrayage à bain d'huile de motos et scooters 2 Temps, kartings, véhicules tout-terrain...

GRAND PRIX 10W50 4T



SAE 10W50
API SL
JASO MA2

New generation fully synthetic performance lubricant for 4-stroke engines motorbikes operating in racing environment or under extreme use conditions (high rotation and temperature systems).
It contains extreme pressure additives allowing the lubrication of gearboxes.

Lubrifiant nouvelle génération 100% synthèse destiné aux moteurs 4 Temps de motos de compétition ou utilisées dans des conditions de performance et d'endurance extrêmes. Il contient des additifs extrême pression permettant la lubrification des boîtes de vitesses.

SPRINT 15W50 4T



SAE 15W50
API SJ
JASO MA

High quality mineral oil for 4-stroke engines of scooters and motorcycles, especially for large V engines delivering power and torque at low Rotation Per Minute. This oil is miscible with any classic motor oil.
Thanks to specific additives, it's also perfectly suitable for integrated gearboxes lubrication.

Lubrifiant minéral haute qualité pour moteurs 4 Temps des scooters et motos, spécialement aux moteurs en V des grosses cylindrées délivrant puissance et couple élevés dès le bas régime. Ce produit est miscible avec toute huile moteur classique. Grâce à ses additifs, il permet également de lubrifier la transmission primaire.

BORN
ON THE
TRACK